
Inga anteckningar tror jag blev skrivna..... 
Inga problem att skicka lite stöd för anteckningar. 
Jag har pratat med Helena hon som styr med Bygdegården. Vi sa att när vi åker ut till Rönö den tredje 
och träffar Helena så ska vi gå igenom vad som gäller 
vi ska ta fram något som vi kan använda och lägga ut på Face Book. 
Beträffande tagna bilder tycker jag att gamla bilder givetvis får användas, vi får vara glada för de 
bidrag som kommer in. 
 
Stödanteckningar från druttens huvud. 
Närvarande på mötet. Yvonne, Berny, Marie,Barbara, Roger, Christer Hedlund, Göran och Drutten 
 
Vi visade 4 bilder var Dina, mina och Yvonnes 
Undertecknad hade gjort ett formulär så att alla fick betygsätta bilderna samt med fritext skriva 
feedback. 
Yvonne o jag fick den uppfattningen att det var en bra början på något som vi ska fortsätta med 
framöver. 
Givetvis hade vi köpt mackor, skinka o ost samt lite kakor. Gott o trevligt. 
Yvonne hade lånat Husbys Säteris projektor, som inte gav rättvist resultat på duken. Nästa gång ska vi 
låna Christers projektor och hoppas på bättre resultat. 
Sista utvägen är att investera i en egen. Vi har ju ekonomi för det nu. 
Vi har en st ny medlem på G en man som ringde mig samma dag, men det blev lite för snabbt att 
ansluta den dagen. Vi får även en ny kvinna som medlem nästa möte, Ylvalie Bergelin. 
 
Britt-Inger svara om du tycker mitt huvud är OK, räcker det för dig? 
 
 


